
Wrap-up zwembad 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

om: 

1. In 
samenwerking 

met Financiën en 

zo 

nodig nog 
eens 

Synarchis 
exact 

in 
beeld 

te 

brengen 
welke 

kapitaallasten benodigd zijn 
voor 

een nieuw zwembad 
op huidige 

of 

nieuwe 
plek 

2. In 
gesprek 

te 
gaan 

met 

Sportfondsen 
om te 

kijken 
of en zo 

ja 
welke rol 

zij 
kunnen 

spelen bij 
de 

realisatie van een nieuw zwembad 

3. Een 
eerste 

concept gebiedsvisie 
te 

ontwikkelen 
met 

al dan niet een 

plek 

voor het zwembad 
(en sporthal) 

er 

in 

4. 
(on)Mogelijkheden Regiodeal 

verder 

te verkennen 

5. 
Op basis van deze 

trajecten 

met 
een 

advies te komen over de toekomst 

van het zwembad dat al dan niet 

meegenomen 
wordt 

bij 
de 

begroting 

2018 

Capaciteitsonderzoek binnensport 

2019 
Toekomstonderzoek 

binnensport 

2019 
Besluit tot 

verkenning 
bouw 

semipermanente 
| 

Voorlopige oplossing 

sporthal binnensportprobleem 
en 

tijd 

kopen 
om tot definitieve 

nieuwe situatie 
sporthal 

en 

zwembad 
te 

komen 

2021 Start 
bouw 

semipermanente sporthal 

2022 

Oplevering semipermanente sporthal 

2022 
Plan 

gezamenlijke 
entree 

sporthal/zwembad/zaal 
Pica 

Mare 

uitgesteld 

vanwege 
onzekere toekomst 

2023 Toekomstonderzoek zwembad 

Januari 
Presentatie zwembadonderzoek 

tijdens Aangegeven dat de 
wil 

er is 

2024 

Raadsinformatiebijeenkomst 

om een zwembad te 

behouden, maar dat de 

uitdaging puur 
financieel is 

Q1en 
2 

- 

Bezoeken andere accommodaties en 
Deze 

inspanningen 
leveren 

24 
gesprekken 

met 
deskundigen, 

her en der 
inspiratie op, 

adviseurs en stakeholders 
op 

het maar leiden niet tot 

gebied 
van zwembaden en 

financiering | bijdragen 
aan 

-_ 

Intern 
overleg 

over 

ontwikkeling hoofdprobleem 
om een 

Gebiedsvisie Pica Mare/Maria Goretti nieuw zwembad te 

terrein financieren. 

-_ 

Verkenning 
deelname 5° tranche 

Regiodeal, 
ism 

Bergen 
en 

M&M 

Q2 Voorstel om een 

projectleider 
te benoemen 

| 
Feedback 

WN 
aa 

1: 
(geanonimiseerd)

maak ook 
inzichtelijk 

wat 
de 

huidige 
kosten 

zijn (alles 

ook 
energie bijv 

exploitatielasten) 
maar ook 

ontwikkeling opbrengsten. 

Ik 

zou 

hierbij 
ook 

inzichtelijk 

willen hebben hoe de 

ontwikkeling 
van baten en 

lasten er 
in 

de 
tijd 

uitziet. 

Tot 
slot is zou 

je 
aan 

F 
en 

C 

een advies moeten 
vragen 

over het dekken van de 

kosten; kapitaallasten 

kunnen 
tlv 

exploitatie 

worden 
gebracht 

of uit een 

te vormen 

bestemmingsreserve. 

        
  

  


